
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 21. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 56
Vil ministeren redegøre for, hvilke tiltag ministeren planlægger at iværksætte for at undgå, 
at asbestholdigt affald bliver dumpet i naturen, når loven med krav om autorisation til 
nedrivning af asbestholdige materialer træder i kraft den 1. januar 2025, herunder særligt 
hvordan ministeren vil sikre, at der ikke opstår et sort marked for at fjerne og dumpe gifti
ge asbestplader i naturen, i det det fremover vil kræve autorisation og dermed forventeligt 
blive dyrere at få fjernet asbest?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Birgitte Bergman 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Birgitte.Bergman@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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